



MI is the only authorised group of AWS CWI Certification program in China.
摩迪国际是美国焊接学会认证的焊接检验师项目在中国地区的唯一授权机构

The Schedule Of Training And Examinations

(培训及考试计划)

- Detail training & exam schedules can be got from Moody International's web. The web will be updated monthly.
(<http://training.moodyint.com/schedule.cfm?id=30> for training,
<http://training.moodyint.com/schedule.cfm?id=34> for exam).
CWI培训及考试计划请登陆摩迪国际相关网站。摩迪公司将定时更新网站信息。
(培训计划<http://training.moodyint.com/schedule.cfm?id=30>, 考试计划
<http://training.moodyint.com/schedule.cfm?id=34>)
- The exact date and location of each training and exam period will be advised 1 month in advance.
准确的考试培训日期及地点将提前1个月通知。
- Each training and exam location will require at least 15 candidates. If at one training and exam period, there is not enough candidates, this training and exam period will be rescheduled to suit. All candidates will be kept fully informed. 每次培训及考试的最少人数为15人。若少于此人数, 那么当期的培训及考试将重新排期。我们会及时以通知参加人员。

Registration Information (报名信息)

1. By Phone: call 86-21-50273066, Monday through Friday, 9:00am – 5:30 pm.
电话: 86-21-50273066, 星期一至星期五 9:00am – 5:30pm
2. By Mail: send to Moody International: No. 5, 912 Bibo Road, Zhangjiang High-tech Zone, Shanghai 201203, China. (Contact Person: Flora Zhang florazhang@moody.com.cn)
邮寄: 摩迪公司, 上海浦东张江高科技园区碧波路912弄5号楼。邮编: 201203(联系人:张春丽)

Documents That Should Be Submitted (所需提交资料)

- A completed *AWS CWI Exam Application Form* providing details of your inspection experience and with company stamp. (Including Visual Acuity Record Form)
包含您详细检验经历且单位盖章的<AWS焊接检验师考试申请表>(包括视力检查表)
- A completed *Moody China Registration Form* 一份填写完整的<摩迪中国报名表>
- 1 copies of ID Card 壹份身份证复印件
- 1 copies of diploma (translated into english overleaf)----this is required only for those who ask to substitute education for working experience (post high school graduate but has less than 5 years work experience in qualifying work perience).
一份毕业证书复印件(请在背面翻译成英文)----此要求仅限于需用学历充抵工作经历者(高中以上学历,但相关工作经历不足5年者).

* *AWS CWI Exam Application Form* and *Moody China Registration Form* must be scanned and emailed to Moody China at least 1 week before the first training day.

请务必在培训开始前1周将填写完整的<AWS焊接检验师考试申请表><摩迪中国报名表>扫描并电邮至摩迪中国。

* All the above mentioned original documents must be submitted to Moody China at the first training day.

上述所有资料原件必须在培训开始当天提交至摩迪中国。

Note: Please bring with I.D. Card, 2 pencils (Type:2B) and a calculator when attending the CWI exam.

参加CWI考试时, 请携带身份证原件, 2支铅笔(2B型)及1个计算器。

Note:

<AWS CWI Application Form> ,<Moody China Registration Form> and other related documents can be downloaded from Moody China's Website(www.moody.com.cn)

注: <AWS焊接检验师考试申请表>及<摩迪中国报名表>等相关资料均可在摩迪中国网页(www.moody.com.cn)上下载